
Jag heter Joachim Aaby-Ericsson och är en av de 
mjölkbönder som är Arla. För sju år sedan flyttade  
jag och min fru Anna-Karin tillbaka till min familjegård 
i Alvesta. Det har vi inte ångrat en sekund!

Precis som vi människor vill korna 
ha det ljust och rent och kunna 
äta, dricka och sova precis när 
de själva vill. Man måste ha 
känsla för hur djuren mår 
och vad de vill – vi kallar det 
djuröga! Är kon ledsen märks 
det på mjölken.

Vår mjölk åker till mejeriet i 
Jönköping och säljs sedan framför 
allt i småländska butiker.

Läs mer på min 
blogg eller hitta din 
närmaste Arlagård 
på www.arla.se/
arlabonden.

Jag är Arla.




